
Referat fra Generalforsamling 6/2-08: 
 
1. Valg af dirigent – N.P. blev valgt 
2. Formandens beretning – Formanden supplerede den udleverede beretning. 
Ingen kommentarer, beretning godkendt. 
3. Regnskab for 2007 – Kassereren gennemgik regnskabet i hovedtal. 
Overskud 15.553,89 kr. mod budgetteret underskud på 10.250 kr. 
Afvigelser ligger primært i omkostninger, der ikke blev så store som budgetteret. 
Spørgsmål til skyldig startafgift fra medlemmer. Denne post er noget mindre end tidligere år iflg. 
kassereren. 
Budget 2008: Budgetteret underskud på 46.700 kr. Skyldes primært tilskud til indkøb af nyt klubtøj 
på 30.000 kr. Der påtænkes indkøb af tøj i nyt design (men nogenlunde samme farver som hidtil) og 
forsamlingen var enige om at det var godt med et stort tilskud, så at så mange som muligt vælger 
nyt tøj. DOF sætter medlemskontingentet op, hvilket også giver flere udgifter, da der budgetteres 
med uændret kontingent. 
4. Fremtidsplaner: Formanden lagde op til at klubbens struktur bliver ændret således at der på nogle 
større områder laves udvalg igen, f.eks. Kort/arrangementer og Børn/unge. Umiddelbart var der 
enighed herom. Strammere opfølgning fra bestyrelsen nødvendig i en struktur som den nuværende. 
Opgaverne skal prioriteres i forhold til klubbens sammensætning. Rekruttering og ungdom bør have 
højere prioritet. 
Kolding-Løbets fremtid, eller snarere vores rolle heri, kom også til debat. Styregruppen og 
bestyrelsen skal have et møde herom. Forslag om at prøve endnu engang at bruge løbet til at hverve 
nye medlemmer til o-løb. Forslag om at købe sig til flere ydelser for at spare arbejdskraft. Ellers 
både holdninger for og imod. 
5. Indkomne forslag – Ingen 
Kontingent: Bestyrelsen foreslår uændret kontingent. Vedtaget. 
6. Valg af bestyrelse – Kasserer Aase Eg Pedersen og Næstformand Per Eg Pedersen var på valg. 
Genvalgt.    
7. Valg af suppleanter – Dan og Anders modtog genvalg. 
8. Valg af revisor – Marianne Iversen modtog genvalg 
9. Valg af revisorsuppleant – Jes blev genvalgt 
10. Eventuelt: Her blev kun diskuteret nylondragter. Bestyrelsen arbejder videre og håber snart at 
have en prøvedragt klar. En optimistisk forventning er at dragterne er klar i løbet af marts. 
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